
 
MR vergadering – Notulen en actiepunten 
Datum: 17 januari 2023 
Aanwezig: Isabelle (voorzitter), Berteun (notulist), Eva, Kirsten, Lidio, Jenneke, Yvonne, Barbara 
Afwezig: Lidio 
Tijd: 19u3u-21:10u 
 

# Onderwerp Toelichting Eigenaar Actie 

1a Opening en voorstelling   Isabelle  

1b Vaststellen agenda Volgende wijziging wordt aangebracht aan de agenda: 

– Punt 5 wordt vervangen door evaluatie gesprek met de 
leerlingenraad. 

Isabelle  

2 Vaststellen notulen 1 december
  

Volgende opmerkingen n.a.v. de notulen: 
- Tot hoe lang gelden de NPO gelden.: NPO gelden zijn tot 

2025 uit te geven.   
 
Met betrekking tot de begroting: 

- Leerlingenaantallen laten nu eerder een stijging zien dan 
een daling. Yvonne gaat opnieuw in gesprek met de 
stichting m.b.t. de voorgenomen begroting naar aanleiding 
daarvan. 

 
Vraag aan de GMR: Is er al enige voortgang m.b.t. het vastellen van 
een begrotingsraamwerk? D.w.z. wat zijn de uitgangspunten wat 
overschotten en tekorten betreft?  
Leerlingenaantallen laten stijging.  
 
GMR -> Begrotingsrichtlijnen  

Allen @Berteun: Vraag aan GMR doorgeven. 

3 Mededelingen/post Er is een Brief van de touringcarbranche gedeeld. Ter kennisgeving 
behandeld.  
 
Lidio geeft aan de stoppen met de MR, niet met de GMR. 
 
Er is nu een vacature voor de MR vanuit de personeelsgeleding. 
Het is aan het personeel om verkiezingen te organiseren en op te 
roepen tot kandidaatstelling. 
 

Yvonne  



 

4 Taakbeleid/werkverdelingsplan
  

Het is een uitdaging om het inzichtelijk te maken waar tijd precies 
aan besteed wordt, want het is natuurlijk meer dan alleen 
onderwijs. 
 
PMR stemt in met het werkverdelingsplan. 
 
Het plan geldt ook voor verdeling op de vrijdagmiddag, waarbij een 
aantal docenten op vrijdagmiddag geen les geeft (vanwege 
onderbouw); er was een rooster om een onderbouwdocent aan 
een bovenbouw docent te koppelen. 
 
Dat rooster is nu losgelaten, de bedoeling was dat er meer vanuit 
vrijwilligheid kwam. Nu is er een duidelijker rooster voor de 
taakverdeling. 
 
Rooster eventueel aanpassen op vrijdagmiddag, dit is voor de 
formatie in principe geen probleem.  
 
M.b.t. stagaires: 3e lio begonnen.  

Yvonne   

5 Evaluatie Leerlingenraad Drie onderwerpen behandeld met de leerlingenraad: Schoolplein, 
passend onderwijs & timeout plek. 
 
Schoolplein ging over het gebrek aan speelmogelijkheden. Ook de 
alternatieven (trapveldje en natuurspeeltuin) werden besproken. 
Natuurspeeltuin wordt veel minder bezocht in verband met 
hondenpoep, de ervaringen met de gemeente Ouder-Amstel zijn 
heel moeizaam (idem met herstelwerkzaamheden bij de 
voetbalkooi). 
 
Schoolplein: Er zijn binnen de leerlingenraad veel ideeën om geld 
binnen te halen. Voor dit soort sponsoring geldt dat de MR 
akkoord moet gaan. Dat akkoord is verleend.   
 
Plusklas: Plusklas leidt tot verschillende emoties. Iedereen is he er 
wel mee eens dat het belangrijk is dat leerlingen verrijking krijgen, 
alleen degenen die geen plusklas hebben zien plusklas vaak als iets 
wat leuker is dan gewone les. 

  



 

 
Yvonne geeft aan dat dit mede is door de manier waarop Willeke 
dit een beetje in de markt zet. Willeke zal stopen met de plusklas 
omdat ze met pensioen gaat, het doel gaat zijn om de verrijking 
dan breder te trekken. 
 
Timeout-plek: Als laatste onderwerp kwam de timeout plek ter 
plaatste. Algehele consensus was dat er minstens twee plekken 
nodig waren, want je wilt niet op dezelfde bank zitten als iemand 
waar je net ruzie mee hebt gehad.  
 
Het is leuk om te zien hoe betrokken de leerlingenraad is. 
 
 
 

6 Schoolplan Het schoolplan is besproken. Er was een aantal vragen. Voor 
geschiedenis zal TopCanon aangeboden worden, voor groep 5 t/m 
8. 
 
Andere vraag ging over het aantal uren dat Engels aangeboden 
wordt. 
 
Engels is nu Groove.Me, waar de docente niet bijster enthousiast 
over zijn. Er is echter (nog) geen heel fijne methode voor Engels 
gevonden. Uiteindelijk is Engels minder belangrijk dan bijvoorbeeld 
lezen, er worden dan ook geen eisen aangesteld. Ook voor 
tweetalig onderwijs is er geen eis dat het Engels van leerlingen op 
een bepaald niveau moet zijn. 
 
HvO (Humanistisch Vormend Onderwijs), kan geweigerd worden, 
maar dat is tot nu niet gebeurd.  
TopOntdekkers -> TopCanon groep 5 t/m 8  
 
Wat er onder 21st Century skills verstaan wordt, wordt verder 
uitgewerkt verder zijn er meer links toegevoegd en toelichting hoe 
de verdieping geborgd wordt. 
 

Allen  



 

Een aantal plannen heeft betrekking op uitstapjes, daar is geen 
geld van ouders voor nodig. 
 
MR gaat akkoord 

7 Evaluatie MR 
 

De gedeelde indruk is dat de MR vergaderingen prettig, en positief 
kritisch zin. De vergaderingen zijn, met anderhalf uur, wel lang 
maar al met al te behappen. 
 
Voor de docenten: Een nieuw lid wordt gezocht.  
 

  

8 Rondvraag/afsluiting    

 
Volgende vergaderingen: 

datum Geplande onderwerpen/thema’s Vergadering GMR 

1 december 19:30 • begroting 2023 

• verslag vertrouwenspersoon 

29 november 

26 januari 19:30 • Evaluatie jaarplan / onderwijskundige doelstellingen 

• Evaluatie mr tot nu toe 

• Meerjaren Schoolplan bespreken 

19 januari 

16 maart 19:30 • Schoolgids 

• Vastelling ouderbijdrage ism ouderraad 

• Overleg ouderraad 

• overzicht formatie na teldatum 1 oktober 

21 maart 

20 april 19:30 • Formatie komend schooljaar 

• Evaluatie MR lidmaatschap 

11 mei 

22 juni 19:30 • Formatie bespreking 

• Evaluatie eindtoetsen  

• Vakantiedagen / studiedagen 

27 juni 

 


